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Uitleg
Soms is het duurzamer als je materialen vervangt. In dit 
geval is de nieuwe verlichting veel duurzamer en bespa-
ren we daarmee meer energie. Gelukkig wordt de afdeling 
duurzaamheid steeds vaker betrokken bij uiteenlopende 
vraagstukken. Want wij denken en praten graag mee om 
duurzaamheid in alles wat we doen te versterken. We gaan 
in ieder geval graag het gesprek met u aan als u een duurza-
me vraag of opmerking heeft! 

Vragen?
Heeft u een vraag voor Rick of wilt u misschien uw  
duurzame verhaal hier delen? Stuur dan een mail naar  
duurzaam@hardinxveld-giessendam.nl. 
U kunt Rick ook appen:  
06 – 43 29 49 39.

Op de Clemensweer gaan we tegels eruit halen 
(zie het kaartje met de witte pijlen tussen de 
huisnummers 13 en 27) Maar wat moet daar voor 
terug komen? Denkt u mee? Direct omwonenden 
ontvangen nog een persoonlijke brief met meer 
info over hoe ze mee kunnen denken en werken 
aan een direct groenere omgeving.

Net als vorig jaar doet de gemeente  
Hardinxveld-Giessendam weer mee aan het  
NK-Tegelwippen. En dit jaar roepen we niet alleen  
inwoners op om meer aandacht te besteden aan 
groen. Ook de gemeente gaat actief onttegelen. 

Waarom? 
Omdat een groenere leefomgeving prettiger  
wonen, werken en leven is. En meer groen  
betekent ook meer beestjes en meer fleur  
en geur in de gemeente. 

VRAAG HET 
AAN RICK

R U B R I E K

Kritische vragen
Alleen als je open staat voor een goed gesprek dan 
kan je er wat van leren. En dat doe ik met plezier. 
Ik wissel van gedachten met collega’s, inwoners, 
vertegenwoordigers van verenigingen, kerken, 
organisaties over allerlei duurzame onderwerpen. 
Sommige vragen zetten je net iets meer aan het 
denken en blijven je bij. Dit helpt je om steeds 
te checken of je het juiste doet. Kortom, bij de 
afdeling Duurzaamheid zijn we blij met kritische 
vragen en een goed gesprek hierover. 

Duurzaam? 
Onlangs kreeg ik een aantal kritische vragen van 
een collega van de buitendienst over de verlichting 
in de sporthallen. Zoals: waarom de verlichting 
eigenlijk vervangen moest worden. De lampen 
doen het toch nog? En als ze het nog doen dan is 
vervangen toch helemaal niet duurzaam. En wat 
gebeurt er eigenlijk met de lampen die afgevoerd 
worden? 

Dit is een maandelijkse uitgave van de gemeente Hardinxveld-Giessendam. 

‘In deze vaste rubriek ‘Vraag het aan Rick’ 
deel ik graag mijn duurzame ervaringen. Ik 
werk voor de gemeente op het gebied van 
duurzaamheid. In deze rubriek geef ik tips 
en beantwoord ik vragen.’  

Ook dit jaar weer aandacht voor  
minder tegels en meer groen  

Voor meer informatie gaat u naar de website 
van de gemeente en zoekt u op ‘Laadpalen’. 
 

Laadpalen
Het gebruik van elektrische auto’s neemt 
toe. Hiermee stijgt de behoefte aan meer 
laadpalen. Hoe gaan we daarmee om?

De gemeente breidt het aantal laad- 
palen uit zodat er een goede dekking is in 
de gemeente. Hiervoor is een uitgebreid 
onderzoek gedaan naar de behoefte aan 
laadpalen in diverse wijken en naar de 
mogelijkheden om ze te plaatsen. Voor dat 
onderzoek kijken we onder meer op  
verschillende momenten hoeveel auto’s 
in een straat geparkeerd zijn en hoe we de 
buurt leefbaar kunnen houden. Als het  
mogelijk is plaatsen we ook laadpalen in 
een wijk die op verzoek van inwoners  
worden aangevraagd. Zo willen we een 
zo goed mogelijke dekking van het aantal 
laadpalen in de gemeente krijgen. 

DUURZAAM IN BEELD
Met de uitspraak in het achterhoofd ‘Een beeld 
zegt meer dan duizend woorden’ zijn we aan de 
slag gegaan bij de afdeling Duurzaamheid.  
 
Vragen die Rick  
regelmatig van  
inwoners,  
ondernemers,  
verenigingen krijgt  
hebben we beant- 
woord en in beeld  
gebracht. Wilt u ook  
antwoord op uw  
vraag? Stuur dan  
een mail naar  
duurzaam@ 
hardinxveld- 
giessendam.nl.  
 
Scan snel de  
QR code. 

Geen energieverbruik bij bewegwijzering

Bij klimaatopgave, denk je niet direct aan verkeersborden. Toch 
valt ook hier een heleboel winst te halen. Zo zijn beweg- 
wijzeringsborden vaak voorzien van verlichting, maar die 
verlichting kan er ook uit. 

En dat is precies wat de gemeente gaat doen. Er komt reflectief 
materiaal op de verkeersborden zodat bij licht van de koplampen 
nog prima te lezen is waar je naar toe moet. Maar het kost nu 
alleen geen elektriciteit meer om ze te verlichten. De eerste vier 
masten op de rotonde Peulenlaan nabij de Sportlaan zijn de  
lampen vervangen door nieuwe platen. En zo gaan we stap voor 
stap naar steeds minder energieverbruik.   


